

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

Tirsdag 11 april 2023, kl 18:00-20:00 – sted Høgehaug BBS/Teams

Til stede; Arild Tvedt, Eivind Endrestøl, Åse Øyo, Svein Eriksen og Julia Igari på Høgehaug BBS. Lars-Petter Myklebost, Rebecca Havre, Sandra Marie Paulsen og Bruno Larsen på Teams.

Referent; Sandra Marie Paulsen

Faste poster;

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
2. Inngående post
3. Utgående post
4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene
5. Saker til behandling
6. Eventuelt / diverse

REFERAT

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent.
 - a. Godkjent – SMP valgt som referent
2. Inngående post
 - a. Ingen
3. Utgående post
 - a. Ingen
4. Info til/fra all – nytt fra Utvalgene
 - a. Leirdueutvalget:
 - i. Brøytet opp til leirduebanen. Informasjon om skyting på skytebanen er oppdatert på hjemmesiden. Må sjekke ut kaster etc. før banen kan åpnes opp for sesongen.
 - ii. Blir mye dugnad straks snøen er borte
 - b. Fiskeutvalget:
 - i. 3-4 vann hvor det skal bli satt ut fisk i år. Må søke år for år pr. nå. Viken FK mente at det ville være mulig å få disp. for flere år. Det er søknadspliktig å flytte fisk fra ett vann til et annet. Må søke mattilsynet. Fiskeutvalget må vurdere konkret oppfølging av kult.plan (tynnefiske-prøvefiske-utsetting)
 - ii. Det finnes en tredje tilbyder av fiskekortutvalg som har tatt kontakt med foreningen. Fiskeutvalget anbefaler at det ikke vil være nødvendig men enda en tilbyder. Styret er enig i denne vurderingen. Leder/sekr. må gi tilbakemelding til den nye tilbyder.
 - iii. Skorpa skal inn på inatur – Fiskeutvalget følger opp dette.
 - iv. Svein lager en tekst som skal ut på hjemmesiden ifbm. dugnad i alle utvalg. Sandra legger ut på hjemmeside og Åse linker til det på facebook.
 - c. Hytteutvalget:
 - i. Har transportert inn solcelleutstyr og montert opp på tuftehytta. Skal inn senere med noe mer utstyr.

- ii. Har kjørt inn ved og utstyr til Steinbua
- iii. Skal inn til Spennhytta i løpet av to uker.
- iv. Booking av hytter forbeholdt medlemmer/dugnadsarb.:
 - 1. Steinbua: uke 27
 - 2. Tuftehytta: uke 26
 - 3. Spennhytta: 1-2/8, 5-6/8, 9-10/8 og 2-3/9Svein lager forslag til tekst til hj.side. SMP legger ut sms/hj.side

d. Jaktutvalget:

- i. ØHJFF gjennomførte organisert fuglehund trening i Ynglesdalen 2, 4, 6 og 9 april. Tilbakemeldingene er så langt positive på dette tiltaket. Vi var vel 20 - 25 personer som deltok med noe flere hunder. Dialog og varsel fra SNO fungerte også. Vi informerte folk vi traff i fjellet om hva vi gjorde og om våre tillatelser fra myndigheter og grunneiere.
- ii. Hytteutleie og jak: Det er antagelse i styret og utvalgene at hyttene i Ynglesdalen vil stå mindre tomme under høstjakten dersom jakten og til deling av hyttene foretas tidligere på året. Styret vedtok derfor at jakt- og hytteutvalget skulle samarbeide og utarbeide en plan for hvordan tidligere tildeling kunne gjennomføres på en hensiktsmessig måte. Hensikten er å se om dette kunne øke leieinntektene /mindre tommer hytter om høsten. Lars-Petter sender ut eget skriv/dokument til styre om dette.

5. Saker til behandling

a. Gjøremålsliste:

- i. Foredragskveld Jakt – Arild tar kontakt med vedkommende som kontaktet ØHJFF hvorpå forslaget fra Eivind om å invitere lokale jaktlag samt GJFF til en felles samling en fredagskveld eller lignende med servering ble besluttet gjennomført dersom det dette lar seg gjøre. Egnert område: Bygdahall. Ansvarlig: Arild
- ii. Søknad om våpentillatelse følges opp av Arild.
- iii. Lars-Petter utarbeider mandat for hundegruppe og ungdomsgruppe jf. årsmøtevedtak, til neste styremøte.

- b. Sjekke opp om det er skoler eller lignende som ønsker å delta på tynningsfiske. Svein E/Fiskeutvalget følger opp dette.

6. Eventuelt

- a. Nettsidene må oppdateres, fint hvis de ulike utvalgene går igjennom sine sider.
- b. justert/signert årsmøteprotokoll må oversendes NJFF. Justert valgresultat må sendes alle i styret.

(sign / referent)

Sandra Marie Paulsen